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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 23.11.2017 

Tid: 08:30 
 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Knut Inge Store Leder A 

Hanne Iversen Medlem A 

Marit Kjærstad Medlem H/TVP 

Oddvar Betten Betten Nestleder SV 

Bjarne Store-Jakobsen Medlem SFP 

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Marit Kjerstad Medlem H/TVP 

   

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Kjell-Harald Erichsen Marit Kjerstad H/TVP 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Marit Helene 

Britt-Inger Olsen 

Administrasjonssjef 

Møtesekretær 
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Saksnr Innhold 

PS 88/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 89/17 Referater 
RS 18/17 Doaibmaplánaskovvi 2018-2020 gielddaide- davvisamegilli-darogillii 

(003) Samisk språkplan 

RS 19/17 Søknad om fritak fra kommunale avgifter - gnr. 3, bnr. 26 
PS 90/17 Gebyrregulativ for bygge- og plansaker 

PS 91/17 Gebyrer for matrikkel og oppmålingstjenester 

PS 92/17 Søknad om støtte til oppgradering av pistolbane 
PS 93/17 Klage på avslag - dekning av saksomkostninger snøscooterdisp 

PS 94/17 Tilstandsrapport grunnskolen 2017 (skoleåret 2015-16) 

PS 95/17 Revidering av retningslinjer for Nesseby kommunes næringsfond 
PS 96/17 Omorganisering av administrasjonen i Nesseby kommune 

PS 97/17 Oppretting av politisk forhandlingsutvalg 

PS 98/17 Dimensjonering av institusjonsplasser i pleie og omsorg 
PS 99/17 Legetjeneste i Nesseby kommune- foreløpig vurdering av dagens og 

framtidig løsning 

PS 100/17 Årsbudsjett 2018 og økonomiplan 2019-2021 Nesseby Kommune 
 

 

Ny sak PS 101/17 tatt opp i møtet Fiskeripolitisk uttalelse fra Nesseby kommune 

 

 

PS 88/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

 

 

 

 

PS 89/17 Referater 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Referater tatt til orientering. 

 

 

 

 

RS 18/17 Doaibmaplánaskovvi 2018-2020 gielddaide- davvisamegilli-darogillii (003) Samisk språkplan 

RS 19/17 Søknad om fritak fra kommunale avgifter - gnr. 3, bnr. 26 

RS 20/17 Fylkesmannen - Vedtak i klagesak – saksomkostninger 

 

PS 90/17 Gebyrregulativ for bygge- og plansaker 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 
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1. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til gebyrregulativ for arbeider etter plan- og 

bygningsloven  

 

2. Gebyrregulativet trer i kraft fra 01.01.2018 

 

3. Administrasjonssjefen kan årlig justere satsene i samsvar med byggekostnadsindeksen.  

 
 

 

 

 

PS 91/17 Gebyrer for matrikkel og oppmålingstjenester 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

1. Gebyrregulativet etter matrikkelloven vedtatt i kommunestyret den 15.12.2015oppheves. 

 

2. Nesseby kommune vedtar å følge Tana kommunes gebyrregulativ med et påslag på kr. 

1.000 til administrative og andre felleskostnader. 

 

3. Vedtaket trer i kraft fra og med 01.01.2018. 

 
 

 

 

 

PS 92/17 Søknad om støtte til oppgradering av skytebane 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra SÁB/SFP v/Bjarne Store-Jakobsen: 

 

Saken utsettes til formannskapsmøte 15.12.17. 

Votering: 

 

Bjarne Store-Jakobsens forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Saken utsettes til formannskapsmøte 15.12.17. 
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PS 93/17 Klage på avslag - dekning av saksomkostninger snøscooterdisp 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra SÁB/SFP v/Bjarne Store-Jakobsen: 

 

Klagen tas til følge med henvisning til alternativt forslag i innstillinga. 

Votering: 

 

Innstillingen vedtatt med 4 mot 1 stemme som ble avgitt for Bjarne Store-Jakobsens forslag. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Klagen tas ikke til følge 

 

Krav om dekning av saksomkostninger avslås. 

 

Begrunnelse: 

§ 36 i forvaltningsloven gir ikke rett til dekning av saksomkostninger i slike tilfeller. 

 

Det var ikke mangler i saksforberedelser eller vedtak.  Kommunen har en praksis med å innvilge 

lignende søknader og dette ble fulgt opp under annen gangs behandling. 

 

Bruk av advokat var ikke nødvendig for å påklage vedtaket.  Advokatens argumenter ble heller 

ikke benyttet i saksfremlegget og hadde ikke betydning for omgjøring av vedtaket. 

 

Saken sendes Fylkesmannen til behandling. 
 

 

 

 

PS 94/17 Tilstandsrapport grunnskolen 2017 (skoleåret 2015-16) 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt: 

 

Etter drøftinger tas tilstandsrapporten for grunnskolen til orientering.   
 

 

 

 

PS 95/17 Revidering av retningslinjer for Nesseby kommunes næringsfond 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 
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Forslag fra Nesseby AP v/Knut Store: 

 

Gruppelederne går igjennom retningslinjene før kommunestyret den 15.12.17, og legger saken frem for 

kommunestyret. 

 

Votering: 

 

Knut Stores forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Gruppelederne går igjennom retningslinjene før kommunestyret den 15.12.17, og legger saken frem for 

kommunestyret. 

 

 

 

 

PS 96/17 Omorganisering av administrasjonen i Nesseby kommune 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Formannskapets bestilling av omorganisering av administrasjonen i Nesseby kommune i sak 

87/17 av 20.10.2017 iverksettes etter den beskrevne arbeidsprosessen. Vedtak om endelig 

administrativ organisering gjøres i kommunestyrets første møte i 2018. 
 

I kjernegruppen i forbindelse med omorganiseringen skal også tillitsvalgte være med. 

Fagforeningene utpeker en tillitsvalgt med vara til gruppen.  
 

 

 

 

PS 97/17 Oppretting av politisk forhandlingsutvalg 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Trukket fra sakskartet. 

 

 

 

 

PS 98/17 Dimensjonering av institusjonsplasser i pleie og omsorg 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Nesseby AP v/Hanne Iversen Noste: 
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Inndekning skjer innenfor egen ramme. 

 

Votering: 

 

Hanne Iversen Nostes forslag enstemmig vedtatt.  Resten som innstillingen. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Administrasjonssjefen ber om godkjenning av en prosess som skal lede fram til en helhetlig 

utviklingsplan for pleie, omsorg og bistand inkludert dimensjonering og kvalitet. I prosessen 

skal helhetlige tjenester for alle med hjelpebehov vurderes. Det søkes bistand fra KS Helse ved 

behov. Inndekning skjer innenfor egen ramme. 
 

 

 

 

PS 99/17 Legetjeneste i Nesseby kommune- foreløpig vurdering av dagens og framtidig 

løsning 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Administrasjonssjefen tilrår en todelt politisk behandling for å vurdere en eventuell uttreden av 

legesamarbeidsavtalen med Tana kommune. 

 

a. Kommunestyret ber om at en egen legetjeneste skal utredes videre 

b. Kommunestyret tar en endelig avgjørelse om uttreden i juni 2018 

 
 

 

 

 

PS 100/17 Årsbudsjett 2018 og økonomiplan 2019-2021 Nesseby Kommune 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Nesseby AP v/Hanne Iversen Noste: 

 

Nytt pkt. 3: 

 

Det tas opp 3 millioner i Startlånsmidler fra Husbanken. 

 

Bygging av robuste boliger til rus/psykiatri utsettes til 2019 i økonomiplanen. 

 

Votering: 

 

Hanne Iversen Nostes forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Forslag fra Nesseby AP v/Knut Store: 



Side 7 av 9 

 

Det bevilges kr 50 000,- til kommunalt skadefellingslag 2018, som tas fra lønnspotten. 

 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

1. Vedtaket fra 2016 med hensyn til låneopptak til investeringer i 2017 var på kr 16 947 

827 til finansiering av investeringer. På grunn av at investeringene for 2017 forventes å 

blir rundt 16 mill lavere reduseres dette til 2,000,000, hvorav 1,052,173 utgjør 

forventede ubrukte lånemidler som en buffer dersom investeringene viser seg å bli større 

enn forventet i 2017. 

Nesseby kommunestyre vedtar å ta opp lån på 17,880,827 i 2018 som tilsvarer 100% 

lånefinansiering av alle investeringer i årsbudsjett i henhold til vedlagte 

investeringsoversikt.  

 

2. Lånet tas opp i henhold til finansreglementet.  

 

3. Det tas opp 3 millioner i Startlånsmidler fra Husbanken. 

 

4. Det må foreligge tilstrekkelige planer og utfyllende saksbehandling før igangsetting av 

hvert investeringstiltak.  

 

5. Ordførerens godtgjørelse settes til 85 % av til enhver tid gjeldende godtgjørelse til en  

stortingsrepresentant.  

 

6. Varaordførerens godtgjørelse settes til 10 % av ordførers godtgjørelse.   

 

7. Møtegodtgjørelse settes til:  

a) Formannskapsmedlemmer kr 600 pr møte  

b) Kommunestyremedlemmer kr 700 pr møte  

c) Andre utvalgsmedlemmer kr 600 pr møte. 

 

8. Eiendomsskatt på verk og bruk settes til maksimal sats. 

 

9. Det foretas regnskapsrapportering for alle virksomheter hver tredje måned. 

 

10. Til kontroll og tilsyn avsettes kr 754 000. 

 

11. Årsbudsjett 2018 vedtas med et total driftsresultat på kr 0. I tillegg vedtas total 

budsjettrammer per avdeling og for felles områder som spesifisert i vedlegget.  

 

12. Nesseby kommunestyre vedtar økonomiplan 2019 – 2021 som i vedlegget.  
 

 

Bygging av robuste boliger til rus/psykiatri utsettes til 2019 i økonomiplanen. 

 

Det bevilges kr 50 000,- til kommunalt skadefellingslag 2018, som tas fra lønnspotten 
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PS 101/17 Fiskeripolitisk uttalelse fra Nesseby kommune 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 23.11.2017  

Behandling: 

 

Fellesforslag: 

Fiskeripolitisk uttalelse fra Nesseby kommune: 

Nesseby kommune registrerer at det foreslås en rekke endringer i fiskeripolitikken som vil kunne få store 

samfunnsmessige virkninger for kyst- og fjordområdene i Øst-Finnmark. 

 

I Nesseby kommune var fiskeri som er en av våre viktige primærnæringer i stor nedgang over svært mange år. I 

næringen var det svært høy gjennomsnittsalder, nedgang i antall fiskere og fartøy. Det rådde en generell stor 

pessimisme i næringen. På det verste var det i 1992 to båter i aktivt fiske hjemmehørende i Nesseby kommune. Den 

nasjonale forvaltning av kongekrabbe sammen med andre endringer som tilgodeså mindre fartøy i fjordfisket bidro 

til å snu utviklingen i Nesseby og de fleste andre kommunene i Øst-Finnmark. 

 

Ungdom begynte å registrere seg som fiskere og investere i nye fartøy. Nesseby kommune har prioritert å gi 

spesielt ungdom støtte til fartøykjøp de siste ti år og i dag er hjemmeflåten i Nesseby på 25 fartøy, med flest unge 

fiskere som satser. Mange fisker i åpen gruppe. 

 

Kommunen har fulgt opp den positive utvikling ved å bidra til oppbygging av infrastruktur for fiskere som, 

flytebrygger, kaianlegg, servicebygg osv. Det siste er at kommunen med økonomisk bidrag fra Sametinget og 

Norges Råfisklag har investert i nybygd topp moderne fiskemottak i 2016/17 med sløyelinje. Investeringen var på i 

alt 5 mill kr og anlegget med servicebygg leies ut til Lerøy AS i en tiårskontrakt. Det er svært viktig for dette 

mottaket at fiskeriaktiviteten i flåten fortsetter og helst ekspanderer framover. 

 

Nå er Nesseby Kommune svært bekymret for fremtidig utvikling i kommunen og i Øst-Finnmark, hvis mange av 

foreslåtte endringer settes ut i livet. 

 

Formannskapet har på vegne av Nesseby kommune har avgitt høringsuttalelse om kongekrabbeforvaltningen for 

2018, som hadde høringsfrist 15. november. Forvaltningen av kongekrabben er svært viktig når det gjelder 

rekruttering av nye fiskere og for de med de minste fartøyene. Kommunestyret støtter fullt ut høringsuttalelsen.  

 

Åpen gruppe 

Det foreslås en halvering av torskekvotene i åpen gruppe i 2018. Dette sammen med endringer som foreslås for 

kystfiskekvota vil til sammen slå svært negativt ut for inntekt og rekruttering. Nesseby kommune ber om at åpen 

gruppe tilføres større kvantum i 2018. 

 

Kystfiskekvota (3000 tonn) 

Kystfiskekvota ble opprettet for å sikre fiskere i sjøsamiske områder i åpen gruppe en garantert minstekvote som 

kom på toppen av den ordinære kvoten. En utvidelse av virkeområdet til å omfatte hele Troms og en utvidelse i 

Nordland, vil innebære mindre torsk å fiske på for alle som i dag er innenfor virkeområdet. En utvidelse av 

virkeområdet må medføre at kystfiskekvota økes. Nesseby kommune mener at Sametinget må få tid og mulighet til 

å avgi uttalelse fra plenum, før endringer iverksettes. 

 

Deltagerloven (fiskernes grunnlov) 

Fiskeriminister Per Sandberg har nylig gitt dispensasjon fra deltagerloven til en fiskeindustribedrift lokalisert i 

Vesterålen som betyr at bedriften kan eie fiskefartøy med kvote. Nesseby kommune vil advare sterkt mot å utvanne 

deltakerloven gjennom dispensasjoner. Konsekvensene av dette vil over tid kunne bli at man får en fiskeflåte i 

Norge som ikke lenger er eid av aktive fiskere. 

 

Deltakerforskriften 2018 

I juni 2016 ble den såkalte fylkesbindingen i enkelte torskefiskerier erstattet av en landsdelsbinding, jf. 

deltakerforskriften § 44. Endringen innebærer at det ikke lenger er begrensninger på salg av fartøy for fortsatt drift 

mv. mellom fylker, med mindre salget skjer mellom de to landsdelene Nord-Norge og Sør-Norge. 

 

Endringen av fylkesbindingen har ført til at mange aktive fiskere har solgt fiskekvota si ut av fylket med stor 

fortjeneste. Flere av disse har siden gått inn som fiskere i åpen gruppe. Dette er en meget uheldig virkning som 

fører til større press på kvotene i åpen gruppe, samt at vi mister aktive fiskere i Finnmark. Det har også åpnet for 
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mer spekulasjon og kvotehandel som neppe er en ønsket utvikling. Nesseby kommune mener at fylkesbindingen 

bør gjeninnføres. 

 

Regulering av fisket etter reker i 2018 i nord. 

Det foreslås å åpne for rekefiske med trål i Tanafjorden i reguleringsmøtet 8-9 november. Tanafjorden har vært 

fredet for rekefiske med trål siden 1972. Nesseby kommune støtter Tana kommunes krav om å ikke å åpne 

Tanafjorden reketråling og andre aktive redskaper. 

 

 

Votering: 

 

Fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 
 

 

 

 

 

 

Møtet hevet. 


